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MÖTESPROTOKOLL 

från årsmöte i Berga Stugägareförening  
lördag 23 maj 2020 i Lyse församlingshus 

 
 

1. Årsmötets öppnande 
Styrelsens ordförande Ray Hjert hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

2. Val av mötesordförande och sekreterare 

Årsmötet beslutade att välja Bo Norming till mötesordförande   

Årsmötet beslutade att välja Geir Pettersen till mötessekreterare   

3. Mötets stadgeenliga utlysande 
Årsmötet beslutade att godkänna kallelsen och mötets utlysande. 

4. Dagordning 
Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen. 

5. Upprättande av röstlängd 
Totalt var 19 fastigheter representerade (20,0%). 
Årsmötet beslutade att godkänna röstlängden och lägga denna till handlingarna.  

6. Val av justeringsmän 
Årsmötet beslutade att välja Christina Unosson och Peter Jakobsson att justera 
protokollet. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse   
Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2019/20 presenterades för 
årsmötet av styrelsens ordförande Ray Hjert.  Nya ägare för 5 fastigheter under senaste 
året blev presenterade (1 fastighet sålts två gongar, två tomtar slagits ihop till en tomt).  
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen och lägga denna till 
handlingarna.  

8. Årsredovisning ekonomi 
Styrelsens ekonomiska årsredovisning för verksamhetsåret 2019/20 presenterades av 
kassör Jan Briheim.  Årsmötet beslutade att godkänna den ekonomiska årsredovisningen 
och lägga denna till handlingarna.  

9. Revisorernas berättelse 
Revisionen var representerad vid Carl-Magnus Stensson som läste revisorernas 
berättelse.   Årsmötet beslutade att godkänna berättelsen och lägga denna till 
handlingarna. 

10. Styrelsens ansvarsfrihet 
Årsmötet beslutade att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2019/20. 
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11. Framställningar från styrelsen 

Hemsidorna. 
Vår hemsida har fått ny web-master i vår medlem Tyll Voigt som har nödvändig 
erfarenhet och kompetens till at ta över ansvaret för våra hemsidor. Fram mot hösten vill 
vi förnya båda layout och innehåll, och sidorna vill framstå i ny dräkt med nya funktioner. 

Boulebana vid Sandviken 
Ordförande Ray Hjert presenterade planerna om att anlägga en ny Boulebana inom 
området vid Maj-stången i Sandviken.  Initiativtagare och projektledare är Frank Rogne. 
Ray Hjert är i kontakt med kommunen för att ingå ett nyttjanderättsavtal sedan banan vill 
ligga på kommunens mark.   
Kassör Jan Briheim tillade att projektet inte ingår i årets budget, och at det vill kunna 
medföra några ökade kostnader. 

12. Motioner från medlemmarna  

Det var i år inga motioner från medlemmarna gällande Stugägareföreningen. 

13. Medlemsavgifter, budget och debiteringslängd. 
Styrelsen förslag om fastställande av oförändrad medlemsavgift (kr 100 pr. år) blev 
godkänd av årsmötet. 

14. Kostnadsersättningar och arvoden. 
Kassör Jan Briheim presenterade dagens ordningar för arvoden och ersättningar:  
Styrelseledamöter ges enbart kostnadsersättning efter räkning, således inget arvode 
utbetalas till Styrelsen. 
Styrelsen föreslog oförändrade ersättningar för kommande verksamhetsperiod. 
Förslaget blev godkänd av årsmötet.  

15. Val av ny styrelse. 
Ordförande Ray Hjert presenterade Valberedningens förslag till ny styrelse för kommande 
verksamhetsår.  Årsmötet godkände förslaget och följande styrelse blev vald:  
 

Ordförande Ray Hjert  omval 1 år 
sekreterare Geir Pettersen omval 2 år  
Ledamot Bert Karlsson nyval   2 år 
Suppleant Tyll Voigt   nyval   1 år 
Suppleant Erik Hovden omval 1 år 

Kassör Jan Briheim och Ledamot Ruben Adolfsson har båda 1 år kvar och är inte för val.  

16. Val av revisorer. 
Ordförande Ray Hjert presenterade Valberedningens förslag till revisorer för kommande 
verksamhetsår.  Årsmötet godkända förslaget och valde Frank Rogne och Carl-Magnus 
Stensson till föreningens revisorer. 

17. Val av valberedning. 
Årsmötet beslutade, i enlighet med styrelsens förslag, att välja följande personer till 
valberedning för kommande verksamhetsår: 
Marianne Ahlin Enström och Berith Friberg (tillika sammankallande). 
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18. Midsommarfirandet 
Efter någon diskussion, och klargörande från Ray Hjert och Jan Briheim om reglement 
som gäller för allmänna arrangement i dessa Corona tider, så fattade årsmötet beslut om 
att ställa in årets gemensamma arrangement runt majstången vid stranden i Sandviken.  

19. Nästa årsmöte  
Årsmötet valde lördag den 15 maj 2021 som mötesdato för nästa årsstämma.   

 

Mötets avslutande  
Mötesordförande uttryckte tydligt sin uppskattning av det arbete som styrelsen lagt ned under 
året, och önskade detta protokollfört. 
  
Mötesordförande förklarade årsmötet avslutat och tackade medlemmarna för deras deltagande.  

 

 
Lyse-Berga, 2020.05.30 
 
 
 
 
 
 

       
Bo Norming      Ray Hjert       Geir Pettersen 
Mötesordförande      Ordförande       Sekreterare 
     
     
 
 
 
 

    

     

Christina Unosson    Peter Jakobsson 
Justerare    Justerare 
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